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Bestyrelsesmøde Nibe Fjordbadeklub 
”De friske Sild” d.  

 

Tilstede:  Karsten, Steffen, Gitte, Jan, Maggi og Christina 
 

Afbud:  Helle 
 

Referent:  Christina 
 

 

1. Forslag til projekter/forbedringer egnet til fondsøgninger. 

Brainstorm til projekter vi kan søge fonde til: 

• Bænk til under halvtaget. 

• Læhegn til indgangspartiet 

• Fjordbadeklubben skilt – Steffen finder pris 

• Vådstøvsuger – 375 kr. 

• Måtter til saunaen 

• Lås på skab 

• Ny lås på døren – 11.000 kr. 

• Varmelegmer 500 kr. pr. stk. 

• Remedier til saunagus 

• Trykstop til vandhane 

• Knap til saunaen 

• Pc til bestyrelsen 

• Win-Hof arrangement 

Derudover har vi kigget på store drømme: 

• Cirkelformet bro i vandet – som en ring 

• Pavillion med liggestole 
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• Lokale til medlemmerne med borde og stole 

• Udbygge på udenomsarealet 

 

Karsten laver et dokument på googledrive til store drømme – vi mødes senere udover 

bestyrelsesmøderne for at tale om vores drømme. 

 

Fonde vi har talt om at søge: 

• Spar Nord Fonden – Steffen står for dette 

• Nibe Festival – Steffen står for dette 

• Sparekassen Danmark – Christina står for dette 

• Nibe El fond – Karsten står for dette 

 

2. Status på Conventus  

Karsten søger for at Conventus kører pr. 010123. 

Alle medlemmer skal melde sig ind igen via Conventus. Fordelen for oser at betalingen sker 

automatisk og vi ikke skal rykke medlemer, der ikke har betalt. 

Karsten laver et skriv til ophængning samt til facebook om dette så vi undgår, at folk begynder at 

betale på mobilpay.  

Steffen sørger for at alle medlemmer får en mail når Karsten har lavet opslaget på Facebook. 

 

Conventus har nogle kurser som vi måske kunne have gavn af: 

• Bestyrelsen 

• Kasseren – obs kursus 2/12 

• Grundkursus 

Karsten sender et link ud til bestyrelsen så vi kan se om det er noget vi kan bruge og evt. tilmelde 

os. 

3. Win-Hof forslag 

Maggi laver et kursus i det nye år. 

 

4. Ristene i saunaen er varme. Status på afprøvning af nye måtter. 

Der var forslag om at vi istedet undersøgte om ovnen kan sættes på en sokkel så vi undgår at gulvet 

bliver varmt. Steffen tager kontakt til Sagatrim, der har leveret ovnen. 

Det er konstateret, at elektrikkeren ikke har brugt et varmefast kabel (silikonekabel) fra dåsen til 

saunaovnen, da den blev flyttet. Steffen laver reklamation til elektrikkeren. 

 

5. Bænkene i saunaen er blevet skæve. Hvad gør vi ved dette? 

Det er specielt den mod vinduet. Jan og Ole kigger på muligheder. 

 

6. Status på metalskilt til at hænge over saunaovnen, hvor der skal stå, at man ikke må hælde vand på 

ovnen. 

Skilt er købtt og hængt op lige over saunaovnen. 
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7. Drøftelse af retningslinjer for kommunikation til medlemmerne. 

Det er kommet bestyrelsen for øre, at medlemerne synes, at vi skriver for meget ud på facebook. 

Det er specielt når vi skriver ud om, at der er ting vi ikke må. 

Vi har besluttet, at vi som medlemmer af bestyrelsen fremadrettet kun skriver på den officielle 

facebookside. Medlem til medlem er kun hvis vi skriver som menigt medlem. 

De eneste gange vi som medlemmer skriver på medlem til medlem er fx hvis vi har en Akut 

servicemeddelse, hvis ovnen er i stykker eller sådanne ting. Det er kun Karsten og Steffen, der gør 

dette. Vi andre skriver til Karsten som så lægger meddelsen på facebook. 

 

8. Der mangler nogle gummimåtter på trappen. 

Gummimåtterne falder af. Vi er enige om, at når de falder af, og det sker af og til, da saltvand er et 

hårdt miljø, skal der sættes nye på. Vi tager af måtten, der ligger udenfor. Jan og Ole sørger for 

dette. 

 

9. Nyt fra de forskellige teams: 

Rengøring 

• Der skal også gøres rent under bænkene. 

• Glemt tøj – vi er enige om at glemt tøj afleveres til genbrug pr. 010123. Karsten laver et 

opslag på facebook om dette. 

• Kopperne bliver ikke vasket op. Vi er enige om at kopperne fjernes og erstattes af 

engangspapkrus. Maggi sørger for dette. 

• Nød mobilnummer. Der laves en seddel til infotavlen udenfor med et nødnummer. Det er 

Steffens nummer – 52347555. Der skal stå: Problemer med at komme ind kan du i 

nødstilfælde ringe på 52347555. 

• Falckkassen er igen tom.  Karsten undersøger om der er mulighed for at have en 

falckkassen som kun åbnes i nødstilfælde, da plaster bliver væk. 

• Termometeret – nogle har skrevet, at det ikke virker. Termometeret er helt nyt, derfor 

skiftes dette ikke. 

 

Hjemmeside 

• Gitte og Helle kigger på dette. Karsten sletter hvad han kan se der er irrelevant. 

• I må meget gerne sende billeder til Karsten. 

 

Event 

• Det virker lidt som om, at medlemmerne er trætte af hvis vi laver for mange 

arrangementer. Sidst Gitte havde arrangement om åndedrætsøvelser kom der 1 udover 

bestyrelsen. 

• Der er allerede 10 tilmeldt intro på lørdag. 

 

 

Under opvasken talte vi om, at vi havde glemt at tale om nye datoer til bestyrelsesmøder i det nye år. Vi 

aftalte at vi skrev dem i dette referat. 
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Mandag, d. 23. januar 2023, kl. 18.30 i bådlauget 

Tirsdag, d. 28. februar 2023, kl. 18.30 hos Steffen ? 

Onsdag, d. 29. marts 2023, kl. 18.30 i bådlauget 

Steffen sørger du for at booke bådlauget? 

 


